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TA12 Conversion Kit   Art. No. 121000 

 
 
Kit für den Umbau eines Serial Diluter TA in einen Serial Diluter TA12 für zwölf 
Verdünnungsstufen. 
Beinhaltet: 1x Bagholder basic (1), 1x Teleskop-Dosierarm (2), 1x Set Fussleisten (3), 
1x Dosierspitze TA12 120011 (4) 
  
Kit for the conversion a Serial Diluter TA into a Serial Diluter TA12 for twelve dilutions. 
Includes: 1x Bag Holder basic (1), 1x telescopic dosing arm (2), 1x set of baseboards (3), 
1x Dispensing Nozzle TA12 120011 (4) 

 
Umbauanleitung / Conversion Instructions 
 
Untere Schraube an der Führungsstange des vorhandenen Dosierarmes mit Schraubenzieher 
Torx T10 entfernen und den Dosierarm austauschen. Schraube danach wieder befestigen.  
Beide Bagholder in die Fussleisten setzen. Dabei ist Bagholder mit Teleskop-Dosierarm 
hinten, Bagholder basis ist vorne. Die Orientierung der Fussleisten beachten: Schrauben 
gegen hinten und breite Seite gegen aussen (siehe Bild oben). Schrauben an den Fussleisten 
mit Schraubenzieher Torx T10 festziehen, um Fussleisten zu befestigen. Vorhandene 
Dosierspitzen 100011 durch Dosierspitze TA12 120011 ersetzen. Schlauch zur Dosierspitze in 
der Schlauchklemme (5) fixieren.Beachten: Serial Diluter TA12 funktioniert nicht mit 
Dosierspitzen 100011, da diese zu kurz sind.  
 
Remove screw on the guide rod of the dosing arm with screw driver Torx T10 and exchange 
dosing arm. Then fasten screw again. Place bagholders into the baseboards. Bagholder with 
telescopic dosing arm is at the back, Bag Holder basic at the front. Pay attention to the 
orientation of the baseboards: Screws towards the back and the wide side towards the outside 
(see picture above). Then tighten the screws on the baseboards with screw driver Torx T10 to 
attach baseboards. Replace existing Dispening Nozzle 100011 with Dispensing Nozzle TA12 
120011. Fix tubing to the dispensing nozzle in the tubing clamp (5). 
Note: The Serial Diluter TA12 doesn’t work with standard Dispening Nozzles 100011 as they 
are too short.  
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